
 

Confidential 

Referat fra generalforsamling i Fårevejle Kirkebys Vandværk 20. Marts 2024 

 

1. punkt var valg af dirigent. Bent Kristiansen blev valgt. Bent bekræftede at generalforsamlingen var 

varslet i diverse medier rettidigt. 

2. Var formandens beretning. Ernst kunne fortælle at 2023 havde været et travlt og dyrt år. Der var 

udpumpet ca. 43.000 m3 vand. Ca. det samme som de sidste år. 

Efter nogle år med lidt problemer med Colibakterier, besluttede vi at renovere ”knolden”. Der blev 

sat 2 nye beholdere op i det gamle anlæg. Rene Nielsen stod for at lave hul i ”knolden” således at 

de kunne komme ind. Vi var heldige at Aarsleff folk hjalp med at få transporteret de 2 beholdere på 

plads. Derefter blev der sat port i så vi i fremtiden kan renovere i fremtiden.  

Under renoveringen oplevede nogle borgere lavt vandtryk. For at udbedre dette måtte vi lave en       

bypass og sætte en ny pumpe op på ”knolden”. Så blev dette udbedret. Kostede ca. kr.100.000,- 

Ernst berettede at der har været et godt samarbejde med Aarsleff i forbindelse med etablering af 

fjernvarme. Der er blevet gravet vandrør over en del gange. Nogle gange fordi vores kort ikke er 

helt præcist, andre gange pga. fejllæsning.  

Af nye udfordringer, kan nævnes renovering af taget på vandværket. Det skyldes at der kan dannes 

kondens på undersiden. 

Hanne Ingversen fra kommunen har været på besøg på vandværket. Hun var godt tilfreds med hvad 

hus så. 

Ernst og Jørgen har møde med Fårevejle St. vandværk om evt. deling af vandværkspasser. Dette 

møde finder sted mandag den 25. Marts 2024.  

Formanden nævnte også at der have været lidt udfordringer med indkørslen af Ebbe som ny Kasser. 

Især med hensyn til mit id . Han takkede Ebbe for at tage udfordringen op. 

Til sidst takkede han bestyrelsen for at godt samarbejde. 

Beretningen blev godkendt. 

3. punkt var gennemgang af det reviderede regnskab. Carina Berg fra Revida Revision gennemgik 

regnskabet. Resultatet blev før afskrivninger kr. 129.597,- og efter afskrivninger kr. -548.599,- 

resultatet blev godkendt. Se hele regnskabet på vores hjemmeside Fårevejle Kirkeby Vandværk > 

Forside (fkvand.dk)   

        

4. punkt var gennemgang af budget for 2024.  Vi forventer et resultat før afskrivninger på kr. 415.500,-                

efter afskrivninger et resultat på kr. -267.500,-   

Budgettet blev godkendt 

5. punkt var indkomne forslag. Der var ingen  

6. punkt var valg til bestyrelsen. På valg var Claus Sørensen og Bent Kristiansen.                                

Begge blev genvalgt. 

7. punkt var valg af suppleanter til bestyrelsen. På valg var Ebbe Storm og Rene Nielsen.                     

Begge blev genvalgt. 
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8. punkt var valg ar revisorer. På valg var Helge Hansen og Lilly Jørgensen.                                                

Begge blev valgt. 

9. punkt var eventuelt. Ernst takkede for en god generalforsamling.  


